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PROTOKÓŁ NR XVII/2020 

XVII Sesji Rady Powiatu w Wałczu VI kadencji, 

która odbyła się 27 sierpnia 2020 r. w godz. 1200- 1524 

w zdalnym trybie obradowania 
 

Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa Powiatowego w Wałczu przy  

ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami sesji następować będzie  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość za pośrednictwem oprogramowania 

ZOOM. 
 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu VI kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych  

do protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 
 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=walczspsesja 
   

Porządek obrad XVII sesji Rady Powiatu w Wałczu VI kadencji: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu w Wałczu. 

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie  od 1.07.2020r. do 6.08.2020r. 

a) dyskusja, 

b) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji Rady 

Powiatu w Wałczu VI kadencji powierzonych do realizacji  Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

a) dyskusja, 

b) przyjęcie sprawozdania. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji Rady 

Powiatu w Wałczu VI kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu  

w Wałczu. 

a) dyskusja, 

b) przyjęcie sprawozdania. 

5. Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa Powiatowego w Wałczu   

w okresie między sesjami. 

a) dyskusja 

6. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 9.07.2020 r. do 14.08.2020r. 

a) dyskusja, 

b) przyjęcie informacji.     

7.   Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Wałeckiego za 2019 rok. 

a) przedstawienie  Raportu, 

b) debata nad Raportem, 

− głosy radnych, 

− głosy mieszkańców. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wałczu wotum zaufania. 

8. Udzielenie Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium za 2019 rok. 

a) informacja o stanie mienia Powiatu Wałeckiego za 2019 r., 

b) sprawozdanie finansowe  jednostki samorządu terytorialnego za rok 2019, 

c) sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2019 rok, 
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d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2019 rok, 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2019 roku, 

f) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok, 

g) dyskusja, 

h) przyjęcie informacji o stanie mienia Powiatu Wałeckiego za 2019 r., 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w 2019 roku, 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty Wałeckiego. 

a) dyskusja,  

b) podjęcie uchwały. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych interpelacji, 

zapytań i wniosków. 

11. Interpelacje oraz zapytania radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zakończenie sesji. 
 

Ad. pkt. 1. 

Sprawy organizacyjne 

a) otwarcie sesji, 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas, przywitał Zarząd Powiatu, Radnych Rady Powiatu 

i Skarbnika Powiatu oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia                         

5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym otworzył obrady  XVII Sesji Rady Powiatu w Wałczu 

VI kadencji. 

Na podstawie art.15 ust.1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym w związku 

z art.15zzx ust.1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem   i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych XVI sesja Rady Powiatu w Wałczu przeprowadzona 

została  w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący poinformował,  że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad zostaną udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz biurze Rady Powiatu. 

Jednocześnie poinformował, że głosowania na sesji zostaną przeprowadzone w trybie głosowania 

imiennego bez możliwości korzystania z systemu do głosowania. 

Na podstawie §21 Statutu Powiatu Wałeckiego głosowanie imienne odbywa się w ten sposób,  

że odczytuje się kolejno nazwiska radnych i odnotowuje głos zgodnie z wolą  radnego  w protokole 

głosowania imiennego. 

 

b) stwierdzenie quorum, 

Obecność Radnych Rady Powiatu na sesji została sprawdzona po przez odczytanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  Tadeusza Wenio kolejno nazwiska radnego, którzy po 

wywołaniu potwierdzili swoją obecność. 

Potwierdzeniem obecności jest dodatkowo lista radnych zatwierdzona przez Przewodniczącego 

Rady Powiatu Bogdana Białasa. 
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Zgodnie ze sprawdzoną obecnością  Przewodniczący Rady Powiatu  Bogdan Białas stwierdził 

quorum. Na stan ogólny 17 radnych, obecni wszyscy radni. 

Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

 c)  przedstawienie porządku obrad,   

Porządek obrad XVII  Sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach na Sesję, stanowi 

załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował,  iż w dniu 20 sierpnia 2020 r. Zarząd 

Powiatu w Wałczu złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  dodatkowych projektów 

uchwał.  

Wniosek i  projekty uchwał  stanowią  załącznik Nr 4 do protokołu*. 

 

Zgodnie z art.15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu może wprowadzić zmiany 

w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wnioski o wprowadzenie  

do porządku obrad punktów 10 i 11. 

 

➢ pkt 10 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 

2020 rok 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku głosowania punkt 10 został wprowadzony do porządku obrad.  

 
➢ pkt 11 pn. „Podjęcie  uchwały  zmieniającej uchwałę Nr XII/104/2019 Rady Powiatu 

w Wałczu z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2020-2034 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku głosowania punkt 11 został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Pozostałe punkty otrzymały numerację kolejną.  

 

Wobec braku innych wniosków i uwag w porządku obrad XVIII sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

a) przyjęcie protokołu z  XVI sesji Rady Powiatu, 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 
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Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

Ad. pkt. 2. 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie  od  1.07.2020r.do 6.08.2020r. 
Przedmiotową pisemną informację załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu w Wałczu. 

Stanowi ona  załącznik nr 5  do niniejszego protokołu*. 

 

a) dyskusja  

Radny Jerzy Goszczyński (10’06), Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (11’23), Radny Janusz 

Różański (12’20), Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (12’37) 
 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

Informację Zarządu Powiatu w okresie  od  1.07.2020r.do 6.08.2020r. 
 

b) przyjęcie informacji 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

Ad. pkt. 3. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji 

Rady Powiatu w Wałczu VI kadencji powierzonych do realizacji  Zarządowi Powiatu  

w Wałczu. 
Przedmiotowe pisemne sprawozdanie załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu  

w Wałczu. Stanowi ono  załącznik nr 6 do niniejszego protokołu*. 

 

a) dyskusja 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji Rady 

Powiatu w Wałczu VI kadencji powierzonych do realizacji  Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

 

b) przyjęcie sprawozdania 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

 

 

 

 



 

 

5 

 

Ad. pkt. 4. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji 

Rady Powiatu w Wałczu  VI kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 
Przedmiotowe pisemne sprawozdanie załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu  

w Wałczu. Stanowi ono  załącznik nr 7 do niniejszego protokołu*. 

 

a) dyskusja 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XVI sesji Rady 

Powiatu w Wałczu  VI kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w 

Wałczu. 

 

b) przyjęcie sprawozdania 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

Ad. pkt. 5. 

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa Powiatowego w Wałczu                         

w okresie między sesjami. 
Przedmiotowe pisemne sprawozdanie załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu  w Wałczu. 

Stanowi ono załącznik nr 8 do niniejszego protokołu*. 

 

a) dyskusja 

Radny Jerzy Goszczyński (17’24), Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas (17’53),  

Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (18’08), Radny Jerzy Goszczyński (18’19), Starosta 

Wałecki Bogdan Wankiewicz (18’23), Radny Mirosław Wiercioch (18’29), Przewodniczący Rady 

Powiatu Bogdan Białas (18’34),  Radny Jerzy Goszczyński (18’49), ), Przewodniczący Rady 

Powiatu Bogdan Białas (18’50), Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (19’00), Radny Janusz 

Różański  (19’31), Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (19’36). 

 

Ad. pkt. 6. 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od  9.07.2020r. do 14.08.2020r. 
Przedmiotową pisemną informację załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu w Wałczu. 

Stanowi ona  załącznik nr 9  do niniejszego protokołu*. 

 

a)  dyskusja. 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

Informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od  9.07.2020r. do 14.08.2020r. 

 

b)  przyjęcie informacji  

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 
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GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

Ad. pkt. 7. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Wałeckiego za 2019 rok. 

  
Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował Radnych, że rozpatrzenie tego 

punktu porządku obrad nastąpi według kolejności podanej w zawiadomieniu o zwołaniu sesji. 

   

Poinformował, że nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców do udziału w debacie nad raportem oraz 

zgłoszenia radnych do udziału w debacie odbywać się będą na zasadach zgłaszania się do dyskusji 

w sesjach zdalnych. Radnych nie obowiązują ograniczenia czasowe udziału w debacie. 

 

Przypomniał, także że ustawodawca jednoznacznie określił, że rozpatrzenie raportu o stanie 

powiatu następuje po przeprowadzeniu debaty. Debatę określa się jako szczególny rodzaj dyskusji, 

w tym przypadku nad raportem o stanie powiatu. 

 

a) przedstawienie  Raportu, 

Starosta Wałecki przedstawił Raport o stanie Powiatu Wałeckiego za 2019 rok (24’50) 

 

b) debata nad Raportem, 

− głosy radnych, 

 

Do udziału w debacie zgłosił się radny Janusz Różański (55’16),  radny Jerzy Goszczyński 

(1’03’19) i radny Roman Wiśniewski (1’15’08) 

 

− głosy mieszkańców. 

Nie wpłynęło żadne zgłoszenie.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Pana Starostę o podsumowanie debaty nad raportem o stanie 

Powiatu Wałeckiego za 2019 rok. (1’39’00) 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wałczu wotum 

zaufania 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  15 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan Wankiewicz, Tadeusz 

Wenio, Mirosław Wiercioch) 

GŁOSY PRZECIW – 1  (radny: Roman Wiśniewski) 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 2 (radny: Janusz Różański) 

 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów                      

i  otrzymuje Nr XVI/147/2020. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu*.  

 

Ad. pkt 8.  

Udzielenie Zarządowi Powiatu w Wałczu absolutorium za 2019 rok. 
Informacje stanowią załącznik od 11 do 16 do niniejszego protokołu*. 

 

 



 

 

7 

 

Przewodniczący Rady Bogdan Białas wystąpił z wnioskiem o nieodczytywanie dokumentów 

zwartych w podpunktów d), e), f) przedmiotowego punktu porządku obrad ponieważ radni 

otrzymali je w materiałach sesyjnych, więc mieli możliwość zapoznania się z nimi. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

 

W trakcie głosowania Radny Jerzy Goszczyński zgłosił uwagę co do tego punktu. Zapytał się czy 

to dobry sposób, żeby pominąć te punkty i ich nie odczytywać. Przewodniczący Rady Bogdan 

Białas przyznał  częściowo radnemu rację informując, że wzorem lat ubiegłych  punkty te nie były 

odczytywane z uwagi na obszerny materiał. Stwierdził, że uwaga jest słuszna dlatego jest ten 

wniosek i głosowanie , aby radni wyrazili wole czy należy odczytać  dokumenty   czy nie. Po czym 

poprosił, aby kontynuować głosowanie nad złożonym przez siebie wnioskiem.  

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  15 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jan Grudziński, Anna 

Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, Janusz Różański, 

Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan Wankiewicz, Tadeusz 

Wenio, Mirosław Wiercioch,) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 2  (radni: Jerzy Goszczyński, Roman Wiśniewski) 
 

W wyniku imiennego głosowania wniosek został przyjęty. Wobec powyższego Przewodniczący 

Rady  odstąpił od odczytania podpunktów: 

d)  uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego w 2019 roku; 

e) wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium 

 z tytułu wykonania budżetu w 2019 roku; 

f) uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Ponadto poinformował, iż zarówno opinie Składu Orzekającego RIO w Szczecinie jak  i Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu są  pozytywne. 
  

a) informacja o stanie mienia Powiatu Wałeckiego za 2019 r.; 

 

Przedmiotową Informację sprawozdanie załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu  

w Wałczu. Stanowi ono  załącznik do niniejszego protokołu*. 

 

b) sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za 2019 rok; 

 

Przedmiotowe Sprawozdanie załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu w Wałczu. Stanowi ono  

załącznik do niniejszego protokołu*. 

 

c) sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2019 rok; 

 
Przedmiotowe Sprawozdanie załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu w Wałczu. Stanowi ono  

załącznik do niniejszego protokołu*. 

 

d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego w 2019 roku.; 
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e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w spawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu w 2019 roku 

 

f) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Szczecinie w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok; 
 

Uchwałę Nr XXII.166.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 

27 kwietnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Wałeckiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Wałeckiego za 2019 r. wraz  z informacją o stanie mienia 

komunalnego, Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu  w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu w Wałczu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok oraz Uchwałę Nr L.235.Z.2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 sierpnia 2020 roku  

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu w sprawie  absolutorium 

załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu w Wałczu. Stanowią one załączniki do protokołu*. 

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Wałczu  absolutorium za 2019 rok. 
 

g) dyskusja; 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (1’47’47) 

- Poprosił , aby na przyszłość dokumety rozpowszechnić aby Mieszkańcy Powiatu mogli się  

z nimi zapoznać. Stwierdził, że gdyby opublikować je na stronie internetowej zarówno te 

dokumety jak i dotyczące po przednich punktów  wówczas część ludności,  która chciałaby 

skorzystać , mogłaby skorzystać, wtedy głosowania radnych miałyby charakter otwarty.  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu (1’48’26) 

- Powiedział, iż można to uzupełnić, żeby to było widoczne tak jak sugeruje Pan radny, nie ma tu 

żadnych tajemnic, i jak najbardziej można  umieścić na stronie radnych.  

 

Starosta Wałecki - Bogdan Wankiewicz (1’48’49) 

- Powiedział, że jest to bardzo ważna uchwała dla Zarządu Powiatu, ale również i dla Radnych 

Rady Powiatu, bo udzielamy absolutorium. Powiedział ,że powie ogólnie o budżecie Powiatu za 

2029 rok , a skarbnik później szczegółowo omówi sytuację w 2019 roku Powiatu. Poinformował 

radnych o planie dochodów i wydatków budżetowych. Planowane dochody budżetowe 80 124 514 

zł, wykonano w kwocie 67 238 945,86 zł, co stanowi 83,9 % planu, planowane dochody bieżące 

w kwocie 55 174 359  zł, wykonano w kwocie 54 080 735,57 zł, co stanowiło 98 % planu, 

planowane dochody majątkowe w kwocie 24 950 155 zł, wykonano w kwocie 13 158 210,29 zł, 

co stanowiło 52,7 % planu. Wydatki zaplanowane były na kwotę 79 534 843 zł, zrealizowano  w 

kwocie 60 513 537,90 zł, co stanowi 76,1 % planu, wydatki majątkowe  zaplanowano w kwocie 

24 893 251 zł, zrealizowano w kwocie 7 727 481,65 zł, co stanowi 31 % planu. Planowaną 

nadwyżkę w kwocie 589 671 zł, wykonano w kwocie 6 725 407,96 zł. Poinformował również , że 

dług powiatu zmniejszył się , na koniec roku wyniósł  27 673 8889 zł , czyli ok. 41,2 % dochodu. 

Podkreślił w tym miejscu,  nie żeby powiedzieć że wskaźnik zadawala, bo najlepiej żeby był 

poniżej 10, ale jest to naprawdę, gdzie wysokość powiatów, samorządów nie tylko powiatowych, 

ale gminnych i dużych miast także i wyższe wskaźniki mają. Nie jest źle i starają się aby czuwać 

i nie popełniać błędów dodał.  

Powiedział, że zobowiązania  o których wspomniał radny Janusz Różański  w kwocie 500 tys. zł 

zostały już spłacone. Przestawił również inwestycje jakie zostały zrealizowane m.in. droga 

Martew – Tuczno – 2 512 tys. zł , drogi Człopa- Golin 3 717 tyś. zł, dotacja dla  Powiatu 

Drawskiego na realizację droga Mirosławiec Poźrzadło Wielkie realizacja z Ministerstwem 

Obrony Narodowej drogi z Mirosławca do Orla z Orla do Poźrzadło w partnerstwie Powiatu 

wałecki z wojskiem; inwestycje związane z ZAZ nie całe tylko w części, którą  realizował Powiat 
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660 227 tyś zł.; zakup mikrobusów dla Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Wałczu – 253 tys. zł ;zakup środków trwałych w ramach programów  „Wiedza 

oparta na praktyce„ 119 tys. zł; rozpoczęcie modernizacji warsztatów   w  budynku PZKZiU 109 

tys. zł; w ramach projektu Wiedza oparta na praktyce  - modernizacja kształcenia zawodowego w 

powiecie wałeckim  wydatkowano 1 710 tys. zł,  a w ramach projektu  wiedza oparta na praktyce 

Moje kompetencje – otwarte wrota do kariery – podniesienie jakości i efektywności kształcenia w 

zakresie kompetencji  kluczowych uczniów liceów ogólnokształcących   w powicie wałeckim 268 

tys zł.   

Powiedział, że w ramach tych inwestycji miękkich uczniowie szkół szczególnie w kształceniu  

zawodowym,  którzy chcą i mają ochotę,  to kończą szkołę  są absolwentami z wieloma 

uprawnieniami  np. na dźwig, na wózek widłowy  jako kierowca nie samochodu ciężarowego, 

eklektyczne, z takimi uprawnieniami wychodzą z naszej szkół , za darmo nie płacą uczniowie za 

to . Stwierdził , że to co się robi dla młodzieży , tyle działań i zadań to mało który powiat robi, bo 

realizowane to jest w ramach Kontraktu Samorządowego , który będzie jeszcze długo trwał.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (1’56’65) 

- Jeżeli chodzi o niedowykonanie  dochodów  i wydatków majątkowych w 2019 roku, to  

w roku 2019 miały być realizowane inwestycje w Powiatowym Centrum Kształcenia 

Zawodowego  i Ustawicznego oraz inwestycja na ulicy Bydgoskiej Lokalne Centrum Nauki   

i z różnych przyczyn te inwestycje nie zostały rozpoczęte. Stąd niektóre dochody , a i wydatki 

związane z tym są realizowane     w roku bieżącym i mają pokrycie w roku bieżącym. Skupiłbym 

się na najważniejszych częściach  budżetu powiatu. Zawsze się skupiamy i jest omawiamy i na 

jakie cele ponosi powiat największe wydatki oraz  jakie są w zasadzie największe problem, to 

oczywiście oświata,  24 mln zł wydatków budżetowych, wydatków bieżących  w tej części 

dotyczącej  wynagrodzeń  było to 17 mln zł , to jest bardzo duży skok, bo między rokiem 2019,  

a 2018 na przełomie tych lat bardzo nieznacznie wzrosła subwencja oświatowa, ta wartość w roku 

2019  - 17,5 mln zł . Jeżeli weźmie się  tą wartość subwencji oświatowej oraz zawarte w  tej 

subwencji oświatowej kwoty na finansowanie oświaty niepublicznej  około  2,5 mln zło to zostaje 

15 mln zł , gdzie już na płacach wydatki rzędu 18  mln zł. stąd taka duża dopłata Powiatu do 

wydatków oświatowych prawie  4 mln 400 tys. zł . W roku 2019 odnośnie spraw związanych                    

z zobowiązaniami zusowskimi, zapłacono tych ZUS-ów więcej w roku 2019 o jeden ZU, 

zapłacono za 14 okresów składkowych , a nie jak w roku poprzedzającym. To jest to co mówiłem, 

że Powiat będzie stopniowo schodził z tego zobowiązania zusowskiego, w tej chwili Powiat nie 

zaciągnął, nie prolongował składek zusowskich jest w stanie finansować w ty roku będzie jeszcze 

mniej o jeden, mamy nadzieje że o dwa.  

Oprócz zadań oświatowych  taki dużym elementem jest kwestia rodzin zastępczych - pieczy 

zastępczej tam wydatki  4 mln zł nie ma dużego wzrostu rok do roku w sumie to rzędu 200 – 300 

tyś. zł . Z drugiej strony Powiat pozyskał dodatkowe  dochody z odpłatności gmin , nie jest to 

może dolegliwy temat dla powiatu, jednak on jest i jest dodatkowy to element wydatkowy                         

w ramach powiatu. Ważną rzeczą jest tutaj jeszcze odnośnie subwencja oświatowa,  bardzo ważną 

rzeczą są dochody z działu podatków od osób fizycznych. Trzeba pamiętać o tym, że wszystkie 

ulgi w podatkach jakie obywatelom w naszym kraju przyznawane one niejako odbijają się w 

samorządzie, gdzie ok.  90%  samorządu, samorząd ma udziały w tej daninie. W ubiegłym roku 

nie było dolegliwe natomiast w tym roku widać będziemy mieli mniej dochodów, oprócz sytuacji 

COVID także i  różne sprawy. Tutaj oczywiście można mówić że kwestia subwencji oświatowej 

zawsze była stawiana  w taki sposób, że jej zmniejszenie nie jest niczym dziwnym ponieważ jej 

zmniejszenie miało służyć tylko i wyłącznie najpierw utrzymaniu tylko szkół , później tylko                       

i wyłącznie wypłacie wynagrodzeń  z zakładowego funduszu , teraz już tylko wynagrodzenia, ta 

wartości się oczywiście zmniejsza , ona nie byłaby problemem gdyby zwiększały się wpływy                    

z podatków od osób fizycznych, natomiast tak się nie dzieje. Były potrzeby zmiany, aby ulżyć 

samorządom terytorialnym w tym zakresie.  

Ważne jest to, że spada dług publiczny Powiatu. Wskaźniki długu, te o których mówił Starosta to 

jest pochodna wskaźników które już nie funkcjonuje, byliśmy epatowani w wys. 60 %  tej chwili 
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to jest  40%, wiadomo dochód rośnie, dług spada, jest coraz większy układ bezpieczeństwa. 

Wskaźniki naszego długu wyliczane na dzień dzisiejszy one są coraz bardziej optymistyczne, one 

wyglądają coraz lepiej, w WPF dzisiaj to już nie ma takich zapisów, że Powiat nie spełnia                          

w okresie relacji tych algorytmów, które wskazują taki dług  powinien  czy może Powiat 

zaciągnąć.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’03’38) 

- Pan Skarbnik zaczął od oświaty to chcę się do tego odnieś, mam następującą uwagę, a Pana 

Skarbnika  proszę żeby mnie poprawił, jeżeli się mylę. Subwencja oświatowa z budżetu państwa 

przekazana Powiatowi wynosi 23 952 134 zł  jej podział jest wewnętrzną spraw Powiatu, tak Panie 

Skarbnik na bieżącą żeby mnie Pan poprawił jeśli mówię błędnie.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’04’07) 

-Nie, nie subwencja przychodzi w oddzielnych transzach, oddzielnie przychodzi część oświatowa 

subwencji ogólnej , oddzielnie część… 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu 

- Tak, ale podział tej subwencji należy do Powiatu? 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’04’17) 

- Wykorzystanie subwencji oświatowej akurat wiemy ,że na część oświatową, natomiast pozostałe 

części subwencji równoważącej i wyrównawczej to mamy pełną dowolność.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’04’31) 

- Mamy pełną dowolność, czyli część oświatowa przychodzi na oświatę, a potem pozostała część 

subwencji , to jest dowolny wybór Powiatu w jaki sposób ją podzieli. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’04’39) 

- Tak. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’04’42) 

- Potrzeby oświatowe wykazane po stronie wydatków są w kwocie 23 459 577 zł przy przekazanej 

subwencji plus dochodach własnych jednostek oświatowych, które wykazane są w budżecie na 

poziomie 1,5 mln zł,  więcej 1 mln 587 zł czyli według potrzeb oświaty subwencja plus dochody 

własne wyłącznie wykazywane przez jednostki oświatowe była o 2 mln zł wyższa niż potrzeby 

oświaty? Tez proszę mnie poprawić jeśli liczę błędnie. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’05’31) 

- Nie , nie. W tym równaniu musimy zsumować wartość subwencji oświatowej 17 499 mln zł  

dodajemy do tego dochody własne jednostek i odejmujemy wartość. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’05’57) 

- Nie, nie to ja teraz Pana poprawie. Pan przed chwila przyznał mi rację, ze podział subwencji całej 

subwencji czyli oświatowa przychodzi na oświatę , pozostała część  

Jest decyzja Powiatu przeznaczenia na jego potrzeby. Czyli krótko mówiąc, gdyby zsumować 

subwencję oświatą i pozostałą część subwencji to ta subwencja wystarcza, już ma nadwyżkę 0,5 

mln zł nad potrzebami oświaty, a doliczając do tego 1,5 mln zł tych dochodów własnych jednostek 

oświatowych, mamy 2 mln nadwyżki, gdybyśmy subwencję w całości skonsumowali na oświatę.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’06’30) 

- Ja się będę upierał, że część oświatowa subwencji oświatowej , to jest ta część na oświatę, 

natomiast pozostałe 
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Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’06’35) 

- Jaka jest podstawa prawna do tego? To co Pan mówi teraz, że część oświatowa to oświatowa,  

a pozostała nie jest oświatowa o ile subwencja wiem  może być dzielona dowolnie.  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu (2’06’58) 

- Nie wydaje mi się , że można tak środki przerzucać dobrowolnie. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’07’00) 

-To Rada Powiatu ustala ja będzie dzielona subwencja oświatowa. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu (2’07’06) 

- Panie radny Pan sugeruje żeby cała subwencję przeznaczyć na oświatę? 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’07’21) 

- Proszę mi powiedzieć jeżeli mówię źle to proszę powiedzieć, że mówię źle, czy zgodnie                             

z prawem czy niezgodnie, proszę mi powiedzieć , ale jeżeli jest to możliwe to proszę powiedzieć, 

że jest to możliwe.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’07’34) 

- Proszę o jeszcze raz zadania mi pytania. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’07’36) 

-Subwencja przyszła na poziomie 24 mln zł cala subwencja część oświatowa jest 17,5 mln zł , 

pozostałe części są w tej części , które pokazane, łącznie stanowią 24 mln zł. Według planu oświaty 

wykazane 23,5 mln zł  przy przekazanej subwencji z budżetu państwa sa 24 mln zł i przy 

potrzebach 23,5 mln zł to jest w tej chwili 0,5 mln zł nadwyżki gdyby całą subwencję przekazać 

na oświatę. Do tego dochodzi 1,5 mln zł z tytułu dochodów własnych jednostek oświatowych 

powiatu wałeckiego czyli te 0,5 mln zł plus te 1,5 mln zł  to byłoby te 2 mln zł nadwyżki gdybyśmy 

całą subwencję przeznaczyli na oświatę.  A teraz konsekwencją co mówię jest inaczej byśmy 

określili  potrzeby innych jednostek, które musimy wykazać. Czyli niekoniecznie te pieniądze 

stanowią , ze w oświacie brakuje pieniędzy bo mogłoby zabraknąć pieniędzy  na inne zadania , 

gdyby przeznaczyć to na oświatę. Podział natomiast subwencji nastąpił w taki sposób,  

że zabezpieczone działania innych jednostek natomiast w związku z tym , na tę siłą rzeczy nie 

starcza pieniędzy i ten motyw potrzeb dodatkowych oświaty jest oczywiście powielany jako 

motyw. Czy chce mnie Pan skorygować Skarbniku.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’09’25) 

- Myślę, że jasno w sprawozdaniu wykazuję że ta dodatkowa kwota pochodzi z dochodów 

własnych powiatu, czyli również z tej części subwencji, a jak je przekażmy,  tę część subwencji, 

trzeba mieć ważną rzecz na uwadze, że część wyrównawcza i równoważąca one są wliczane 

również pod potrzeby drogowe, pod potrzeby bezrobotnych w powiecie, także tylko część 

subwencji  ta część  oświatowa  jest liczona tak naprawdę w części oświatowej. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’09’59) 

- Ale te zadania co Pan przed chwilą wymienił można finansować z dochodów własnych powiatu.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’10’08) 

- Tak jak i oświatę z dochodów własnych powiatu.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’10’10) 

- Nadal podtrzymuję to, że decyzja Powiatu, Rady Powiatu jest jak te środki zostaną podzielone. 

Czyli możemy wykazać że one  np. będą za małe na drogi, na jakieś tam części inwestycji, na 

działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, a nie na oświatę bo na oświatę starczy, jak 
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przekażemy na oświatę. Bo jeżeli przekażemy na te zadania o których mówiłem, a nie przekażemy 

na oświatę to wykazujemy że brakuje w oświacie . Może tak być? 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’10’46) 

- Oczywiście możemy do tego podejść w bardzo różny sposób, wykazywać braki  

w dochodach na finansowanie jakby różnych obszarów naszej działalności. Tylko my musimy 

mieć jedną rzecz w pamięci, ze subwencje oświatowe przez dobrych 12 lat wystarczały na 

finansowanie oświaty jst, a szczególnie w powiecie , powiat jest szczególną jednostką jest bardzo 

słabo uzbrojony w inne dochody, w  związku z tym wymyślono takie mechanizmy finansowania 

powiatów subwencjami. Do roku 2011 subwencje pokrywały te zadania . później przestały 

pokrywać, było argumentowane tym ,że nikt nie powiedział  ze tak miało być. Dobrze tylko, że co 

roku jest zdejmowana zmniejszana względem potrzeb wartość subwencji, nikt nie idzie za ciosem 

nie idzie za , jakby nie formować finansowania, poprawiać jej jakość w takim sensie jak to jest u 

nas czyli mniejsza liczba osób w klasie nie wynika zawsze z chęci często z konieczności. 

Subwencja jest skrojona na 26-28 osób w klasie, takie powinny być średnie ilości, natomiast to co 

dostajemy nie pokrywa tego.  Oczywiście możemy twierdzić, że to inne zadani nie są 

dofinansowane, a oświata jest dofinansowana , tylko trzeba pamiętać że to nie jest inne zadania 

powiatu, a reszta te jest fakultatywna , utrzymanie dzieci w rodzinach  tez jest bardzo ważne, 

utrzymanie majątku w sensie jakości dróg powiatowych te jest bardzo istotne.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’12’53) 

-Dziękuję bardzo za odpowiedź, bo właściwie odpowiedź bardzo precyzyjna to co chciałem 

wiedzieć. Chcę tylko jeszcze podkreślić, ze w tej części oświatowej to jest zeszłoroczne 

oczywiście, zeszłoroczna sytuacja. Bardzo mocno wzrosły uposażenia  na , to co mówił  Pan 

wcześniej to jest jeden z elementów, bo teraz gdybyśmy wrócili do stanu sprzed poprzedniego 

roku czyli roku 2019 to dzisiaj subwencja tylko w części oświatowej, tego problemu by nie było, 

bo prawie 3 mln zł , o 3 mln zł zwiększyły się uposażenia, to jest ta kwota która dzisiaj mówimy, 

że 4,5 mln zł dopłacamy, a rok temu czy dwa lata temu  1,5 mln. To jest istotna część budżetu 

która została podniesiona, jeżeli chodzi o uposażenia, a w związku z tym pokazuje obraz nieco 

inaczej nuż on faktycznie wygląda. Gdyby uposażeń nie podnosić to te 1,5 mln zł starczyło tak jak 

było w 2018 roku.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’13’57) 

-Jeżeli chodzi o wartość uposażenie to tez nie jest wola Powiatu, a generalnie pouczenia prawnego. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu (2’14’15) 

-Kolega radny Goszczyński tak zagmatwał sprawę ten rachunek się prosty. Mamy trzy subwencję 

oświatową, zrównoważoną i wyrównawczą. Oznakowana jest tylko oświata i ona musi iść na 

oświatę.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu (2’14’38) 

- Mamy jedną oświatową Panie Różański  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu (2’14’39) 

- Nie , nie są trzy subwencje, jest subwencja ogólna ona dzieli się na trzy części to wszystko pisze 

tak jest w tych metryczkach jakie powiat otrzymał. Sprawa w minionych latach z naszych 

pieniędzy dokładaliśmy minimalnie ja pamiętam 20 lecie, jak to było subwencja starczała, nawet 

były czasy ze się zabierało z subwencji oświatowej, bo były dodatkowe wypracowane przez szkoły 

środki.  W ostatnich 5 latach jest coraz większy deficyt jeżeli chodzi o są subwencje oświatową 

sensu stricto, a wydatki na oświatę. Oczywiście ostatni rok był szczególny bo to były podwyżki  

ale całą Polska, wszyscy samorządowcy mówili, że te podwyżki zostały w znacznej części 

sfinansowane z dochodu samorządu , oczywiście zaraz kolega Goszczyński powie, ze jest to 

obowiązek  rolą samorządu, o jest. Jest to obowiązek samorządu aby finansować, ale nie ulega 
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wątpliwości ze w całym kraju udział w subwencji oświatowej sensu stricto  w wydatkach na 

oświatę w całym kraju zmniejsza się. A też chce powiedzieć  jeszcze o jednej rzeczy , tutaj więcej 

powie Zarząd Starosta, tu nie ma pieniędzy na inwestycje, wszystkie inwestycje które realizujemy 

to realizowane nie z subwencji,  nie ze środków Ministra Edukacji tylko  z tzw. powiązań. Jeżeli 

chodzi o sprawę budżetu, chcę zwrócić uwagę na wykonanie dochodów. Podam przykład par 9040 

plan dochodów 2 226 mln zł , a wykonanie 29 601  tyś zł, tu Skarbnik nawet nie podał procent. 

Podobnie ma się rzecz na par 2005 , 2440, również źle planuje się już od kilku lat , o tym mówiłem 

dochód ze sprzedaży majątku, planowana 300 000 tyś zł, wykonane 3 518 zł, uważam że należy 

przy planowaniu bardziej rzetelnie podejść do tego tematu.  

Jeżeli chodzi o dług to ja mówiłem, że dług się zmniejszył z 30 mln zł na 27 mln zł, to mówiłem  

z resztą były cyfry przy raporcie i przy budżecie. Analizują budżet zwiększa się cieszymy się, że 

są wydatki inwestycyjne i w tym przypadku będę głosowa za udzieleniem absolutoriom 

Zarządowi.                

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu (2’18’20) 

- Ja chciałbym się odnieś najpierw do sprawozdania finansowego , a potem do sprawozdania  

z wykonania budżetu.  

Jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe to już było mówione są podane wynagrodzenie, które w 

roku 2019 wzrosły o ponad 5 mln zł, dyskusja już tutaj trwała, ale ja jeszcze chciałem 

doprecyzować  ile tego wzrostu wynagrodzeń jak część tego wzrostu wynagrodzeń dotyczy 

uwarunkowań formalno prawnych ustawowych, w tym wypadku podwyżek dla nauczycieli,  a jak 

część wynagrodzeń wynika z decyzyjności Zarządu , Starostwa.? Chciałbym tutaj też parę zdań 

zostało powiedziane na temat wartości niematerialnych i prawnych, duża kwota z czego to 

wynika?  

 Mamy też duży przyrost na środkach transportowych zwiększenie w tamtym roku  jest o 

1 245 600 tys zł i przekracza wartość 4 mln zł jakby można było parę zdań na ten temat 

powiedzieć. W tab. 5 pozycja kredyt na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów pożyczek ja 

chciałbym aby tu było doprecyzowane czy to jest na spłatę kredytu czy to jest na obsługę tego 

kredytu.  

Inne zmniejszenia mamy ponad 3,5 mln zł gdybyśmy dostali informację z czego to wynika. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’21’07) 

- Pytanie dotyczące wynagrodzeń ponad 4 mln zł to jest kwestia oświatowa pozostała w różnych 

innych jednostkach powiatu wałeckiego. Środki transportowe mieliśmy skokowy wzrost  poprzez 

Zakład Aktywności Zawodowej tam były zakupione środki transportu  oraz zakupiono nowe busy 

dla  RCKZiU  i ZS nr 4.  

Jeśli chodzi o kredyty, kredyt w sytuacji Powiat Wałeckiego w ubiegłym roku mieliśmy 

nadwyżkę, nie była możliwość stworzenia deficytu ponieważ potrzeby były niższe niż wartość 

nadwyżki, w związku z powyższym w takiej sytuacji robi się coś takiego, że spłaca się dług 

uwalniając środki i wtedy one idą zapłacie za inwestycje, wówczas zdaje się była to któraś z dróg 

powiatowych , nasz udział Człopa – Goli i oprócz tego spłata zobowiązań dla Ministra Finansów.  

Inne zmniejszenia chodzi o zmiany w funduszu to są widoczne kwoty  rozliczeń między 

jednostkami ponieważ musimy stosować wyłączenia , żeby bilanse nie powielały pewnych 

rozliczę między jednostkami. Są to jednostki budżetowe i tutaj te zasady bilansowania inaczej 

występują.  

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu (2’23’29) 

-Ja chciałabym do tego drugiego wątku. Tutaj jak z poprzednich Państwa radnych mówił   

o nietrafionych prognozach, ja nie do wszystkich będę miał zastrzeżenia. Chciałabym kilka pytań 

zadać. Mam dość duże bo ponad 50% zwiększenie wpływy za użytkowanie wieczyste, gdyby 

można było Mieszkańcom powiedzieć dlaczego i z czego to wynika? 

Mamy plan ja już o tym mówiłem , to jest dziwna dla mnie sytuacja w budżecie Powiatu zakładanie 

karania osób fizycznych , a nie zakładanie karania osób prawnych, to jest jakieś dziwne 
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wyróżnienie osób fizycznych, planowane tak było uzyskanie od Mieszkańców powiatu 

Wałeckiego grzywien, mandatów i innych pieniężnych kar na kwotę 21.000 zł, wykonanie 0 zł, ja 

się cieszę, ze wykonanie było 0 zł, tylko po co zakładać te 21.000 zł , odwrotnie sytuacja ma się 

do osób prawnych i jednostek organizacyjnych, gdzie planujemy 0 zł, a wykonanie  jest 128 zł . 

nie ma co dyskutować na temat wielkość , porównania tych kar natomiast nie rozumiem dlaczego 

zakładamy że będziemy karać osoby fizyczny, a nie będziemy karać osób prawnych. Może warto 

ujednolicić, by było pomyśleć, licząc na to, a po prostu tak jest że nasi Mieszkańcy i osoby fizyczne 

nie podlegały karaniu.  

Mamy dotację celową Powiatu na zadania  bieżące realizowane na podstawie porozumień, miało 

być  na 412 838 tyś zł, wykonanie  0 zł, gdyby można było parę zdań na ten temat powiedzieć 

dlaczego tutaj nie ma tego wykonania.  

Dotacja celowa na zadania inwestycyjne warto tez rozwinąć ten wątek zakładane było  18 146 726 

mln zł, mamy niecałe 2 mln zł, myślę że Mieszkańcy Powiatu by to zainteresowało dlaczego tak 

jest.  

Podobnie mamy fundusze celowe  na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji 

inwestycji przy mniejszych kwotach zdecydowanie 186 tys. zł plan , wykonanie 26 tyś zł tylko 

14%, za to środki otrzymane z państwowych funduszy celowych na finansowanie lub 

dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji zakładał 0 zł. Ja rozumiem , że to są te kwoty które 

dostaniemy z budżetu państwa, ale na drogi po prostu, ale warto byłoby parę zdań Mieszkańcom 

powiedzieć. Chciałaby żeby wiedzieli skąd to się to bierze. Tak naprawdę to są pieniądze z naszych 

kieszeni, z naszych podatków, ale redystrybuowane przez budżet państwa, ja bym wolał aby nie 

wychodziły od nas, zostały u nas.  

Mamy wydatki zrealizowane, była o tym mowa, ale warto powtórzyć wydatki budżetowe na 

poziomie 76,1% z chęcią bym się dowiedział i Mieszkańcy Powiatu też, jakie to usługi zostały 

zakupione dla Rady Powiatu na kwotę prawie 9 tyś zł.  

Zakup usług zdrowotnych też myślę, że warto ten wątek poruszyć na co kwota 5,5 tys. została 

wydana. 

Tutaj mamy dość ciekawą pozycje holowanie i przechowywanie pojazdu liczba pojedyncza 

pojazdu 37 323,12 zł , trudni mi sobie wyobrazić że holowanie pojazdu kosztowało kwotę prawie 

40 tys zł , wydaje mi się że warto wyjaśnić skąd taki zapis i skąd taka kwota.  

Kolejna pozycja to sprzątanie pomieszczeń 22 tys. zł jeżeli ta pozycja jest tutaj  jak dobrze 

rozumiem proszę mnie skorygować zapewne pomieszczenia są sprzątane prze pomioty zewnętrzne 

, a nie przez naszych pracowników, pytanie czy się nie mylę takie wnioski wyciągając, a jeżeli się 

nie mylę to dlaczego zleciliśmy to firmie zewnętrznej a, nie realizujemy przez własnych 

pracowników.  

Jest pozycja z której wynika że powiadomienia mailem nas kosztują, może to jest uzasadnione, 

ale chciałby wiedzieć jeżeli można Mieszkańcy Powiatu też, ile kosztuje powiadamianie mailowe  

i z czego to wynik. Ja do tej pory korzystam z poczty mailowej bezpłatnie, ale może Urząd inaczej.  

Mamy pozycję jak materiały  mówiłem o tym przy realizacji zadań powiatowych przez organizacje 

pozarządowe, mamy w jednej pozycji materiały biurowe i artykuły spożywcze , nie da się ukryć 

że jest tu podejrzenie i nie chce się wykazać ile poszło na te kawę, a ile na poszła na materiały 

biurowe, byłbym wdzięczny i Mieszkańcy Powiaty też gdybyśmy się dowiedzieli ile poszło na 

materiały biurowe , a ile na kawę i ciasteczka.  

 

Jerzy Goszczyński Radny Rady Powiatu (2’31’35) 

- Chciałbym tylko zwrócić uwagę zapytać Skarbnika ostatecznie dochody, bo to padło już  

w międzyczasie w sposób zewulowany, ale proszę o to, aby ono w sposób czytelny trafiło również 

nie tylko do nas ale i do Mieszkańców Powiatu. Ostatecznie dochód powiatu za rok 2019 osiągnął 

67 zł i stanowiąc 83,9 % dochody bieżące wykonano w kwocie 54 mln zł , przy planowanych 55 

mln zł, 98 %, natomiast plan dochodów majątkowych wykonano na  poziomie 13 mln zł przy 

zakładanym prawie 25 mln zł , 53,7%. Miałbym pytanie do Pana Skarbnika o dochody majątkowe 

żeby wyraźnie padło czy dochody majątkowe mniejsze związane były z wykonaniem mniejszej 

ilości inwestycji, czy część inwestycji została przełożona na rok, płatności zostały na inwestycje 
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w 2020 roku i w związku z tym taka sytuacja jaka istnieje, czy też są jakieś inne powody dla 

których taka duża różnica jest w tych dochodach powiatu za rok 2019 .   

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’34’30) 

- Jeżeli chodzi o to niższe wykonanie dochodów majątkowych wiąże się to też z mniejszym 

wykonaniem wydatków majątkowych, miały być realizowane inwestycje  rozbudowa PCKZIU 

oraz Lokalne Centrum Nauki. Te inwestycje nie były realizowane w roku 2019  przeszły na 

realizację w 2020 roku stąd niedobór w dochodach jak też po stronie wydatków związanych z tymi 

inwestycjami. One były dość spore wartości przewidziane na realizację tych inwestycji. Pośrednie 

było pytanie Pana Goszczyńskiego jeżeli chodzi o wpływy z użytkowania wieczystego powiatu w 

dochodach Skarbu Państwa, te przepisy były wprowadzone tarczą ale, były wprowadzone w 

kwietniu , trochę ubolewamy że w kwietniu ponieważ termin płatności pierwotnie zakłada na 31 

marca, ale to też nie do końca tak wygląda ponieważ wiele jednostek zwróciło się o przesunięcie 

terminu spłaty czy rozłożenie w dogodny sposób spłaty, w związku z powyższym nie ma cos 

takiego ja w ubiegłym roku z tego 0,5 mln zł  wpływy do końca I kwartału wyniósł 300 tyś zł, a 

później te 200 tyś , to było w trakcie roku już cała reszta. W tym roku jest inaczej i być może te 

50 % obejmie większą kwotę niż to jak miało być podzielone względem roku ubiegłego nie do 

końca tak też może się zdarzyć, nie wszystkie spłaty muszą nastąpić w tym roku bieżącym w tej 

chwili trudno jest powiedzieć , jedno jest pewne Powiat sprzedając swoją nieruchomość uzyskał 

te 50% to jest istotne wpłynęło na rachunek Powiatu generalnie 90 tyś zł przy poprzednich 

przepisach wpłynęło by połowę. 

Pytanie co do karania osób fizycznych dlaczego taki paragraf jest , dlatego że w egzekucji mamy 

karę dla osoby fizycznej to jest kara nałożona przez Inspekcje Transportu Drogowego za przewóz 

normatywny po drodze powiatowej dlatego może w którymś momencie uda się wyegzekwować 

tę należność to jest stara sprawa , egzekucja dość trudno idzie.  

Dotacja celowa na zadania własne to jest efekt zmiany klasyfikacji budżetowej w ramach tych 

środków które były zaplanowane w tej klasyfikacji budżetowej miała wpłynąć środki z innych 

powiatów na finansowanie kosztów umieszczania w placówkach wychowanków, natomiast te 

dochody są w innym paragrafie. Jeżeli chodzi o niewykonanie planu wydatku to jest niestety to o 

czym mówiłem wcześniej na pytanie Pana Goszczyńskiego jest to kwestia niewykonania w roku 

2019 niezrealizowania inwestycji na PCKZiU i Lokalne Centrum Nauki. Zakup usług 

zdrowotnych to są najczęściej badania lekarskie pracowników .  

Zakup materiałów i  ile tam jest innych materiałów niż samych środków na materiały, a na jakieś 

środki żywności, ciasteczek nie kupujemy to wiem. Natomiast nie jest to kwota wyższa niż ta 

przeznaczana na dotacje dla organizacji pozarządowych. W tej chwili  nie jestem w  stanie 

odpowiedzieć , to jest duża szczegółowość na to pytanie, ewentualnie mogę odpowiedzieć w 

innym terminie na piśmie  jak przeanalizujemy  stronę kosztową gdyż paragrafów jest sporo, sporo 

też jest różnych jednostek organizacyjnych które ponoszą te wydatki, byłoby głębokie wnikanie, 

ta wiedza jest oczywiście dostępna , z głowy nie potrafi powiedzieć.   

Jeżeli chodzi o holowanie i przechowywanie pojazdów sprawa związana z realizacją zadania 

powiatu ja i odholowywanie rozbitych i porzuconych pojazdów takie są koszty powiatu ponosi na 

realizację tego zadania. My mamy obowiązek taki pojazd odprowadzić przewieź na odpowiedni 

plac gdzie to jest naliczane i płacimy za holowanie pojazdu, później możemy sprzedać, na tym nie 

zarabiamy generalnie, koszty ponosimy później mamy ewentualny regres. Podobnie jest w sytuacji 

zakupu usług pozostałych do Biura Rady też nie jestem w stanie z głowy , to co się działo w  roku 

2019 na to pytanie jestem w stanie odpowiedzieć na piśmie po sprawdzeniu  Jeżeli jakieś pytanie 

ominąłem to proszę o zadanie powtórnie.  

 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu (2’41’38) 

- Ja chciałabym się upewnić czy dobrze zrozumiałem. Po pierwsze te plany nakładania kar na 

osoby fizyczne wynikają z chęci odzyskania , uzyskania czy wyegzekwowania wcześniej 

nałożonych kar od osób fizycznych, czy dlatego są one planowane, bo  Pan Skarbnik mówił a tym 
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dlatego  jest ten paragraf. Ja rozumiem dlaczego jest ten paragraf, nie bardzo rozumiem dlaczego 

planujemy od razu jakieś kwoty od osób fizycznych, a nie planujemy w innym paragrafie od osób 

prawnych. Pana wypowiedź zrozumiałem, że mamy wcześniejsze historyczne egzekucje, które 

chcemy windykować w związku z tym dlatego jest tak planowane, tak?  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu (2’42’30) 

- Tak. 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu (2’42’42) 

- Druga sprawa mówić o tych holowaniach pojazdu zwróciłem uwagę, że tam jest liczba 

pojedyncza, jak rozumiem nie dotyczy to jednego pojazdu tylko sytemu holowania                                           

i przechowywania . Bardzo dziękuję za odpowiedź.  

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego podpunktu   

w porządku sesji.  
 

h) przyjęcie informacji o stanie mienia Powiatu Wałeckiego za 2019 r.; 
Obrady opuścił Przewodniczący Rady Bogdan Białas, obrady poprowadził Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu Tadeusz Wenio. Na stan ogólny 17 radnych,  16 obecnych.  

 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację o stanie mienia 

Powiatu Wałeckiego za 2019 r. 
 

LICZBA OBECNYCH  - 16 

GŁOSY ZA  -  16 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan Grudziński, 

Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, Janusz 

Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan Wankiewicz, 

Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku imiennego głosowania informacja została przyjęta.  

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę. Przerwa od godz. 14.45 do godziny 14.54. 

Na obrady powrócił Przewodniczący Rady Bogdan Białas.  

Na stan ogólny 17 radnych, wszyscy obecni.  
 

Po  przerwie  Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego podpunktu  w porządku sesji.  
 

i) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 roku; 
 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu 

w Wałczu. Stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w trybie jawnym projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Wałeckiego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2019 roku. 
 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 
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GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta i otrzymuje Nr XVII/148/2020 

Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu*.  
 

j) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  

w Wałczu za 2019 rok. 
Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem załączono do materiałów na XVII sesję Rady Powiatu 

w Wałczu. Stanowi  załącznik nr 19 do niniejszego protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w trybie jawnym projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Wałczu za 2019 rok. 

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  16 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch,) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ –  1 (radny: Roman Wiśniewski) 

 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta i otrzymuje Nr XVII/149/2020 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu*.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas pogratulował Zarządowi Powiatu w Wałczu  

otrzymania absolutorium  za 2019 roku . 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki (2’57’23) podziękował za udzielenie absolutorium 

powiedział, że jest to wyraz dużego zaufania dla Zarządu i Zarząd zrobi wszystko, aby wynik 

finansowy w  2020 roku był jeszcze lepszy. Powiedział, że jest to już widoczne po inwestycjach 

jakie realizuje się i po  pomysłach jakie Zarząd ma . Dziękując jeszcze raz powiedział, że to jest 

taki dobry symptom i przykład na  przyszłość.  

 

Ad. pkt. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie skargi na działalność Starosty Wałeckiego. 
Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu 

w Wałczu. Stanowi on załącznik nr 21 do niniejszego protokołu*. 

 
Przewodniczący poinformował, iż sprawa dotycząca skargi była rozpatrywana na posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 13 sierpnia 2020r.  

 
a) podjęcie uchwały  

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta i otrzymuje Nr XVI/150/2020 Uchwała 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu*.  
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Ad. pkt. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2020 rok. 
Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu 

w Wałczu. Stanowi on załącznik nr 23 do niniejszego protokołu*. 

 

W dyskusji udział wzięli:  
Radny Roman Wiśniewski (2’58’50) 

 

Wobec braku innych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2020 rok.. 

 
a) podjęcie uchwały  

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta i otrzymuje Nr XVI/151/2020 Uchwała 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu*.  

 
Ad. pkt. 11. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/104/2019 Rady Powiatu w Wałczu z dnia  

19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2020-2034 
Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem załączono do materiałów na XVII Sesję Rady Powiatu 

w Wałczu. Stanowi on załącznik nr 25 do niniejszego protokołu*. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/104/2019 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 19 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na 

lata 2020-2034 

 
a) podjęcie uchwały  

 

LICZBA OBECNYCH  - 17 

GŁOSY ZA  -  17 (radni: Bogdan Białas, Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Jan 

Grudziński, Anna Jarczewska, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz, Sławomir Niewczas, 

Janusz Różański, Ireneusz Sawczyszyn,  Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Bogdan 

Wankiewicz, Tadeusz Wenio, Mirosław Wiercioch, Roman Wiśniewski) 

GŁOSY PRZECIW - 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 0 

W wyniku imiennego głosowania uchwała została przyjęta i otrzymuje Nr XVI/152/2020 Uchwała 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu*.  
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Ad. pkt.12. 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych interpelacji, 

zapytań i wniosków. 

W przedmiotowym punkcie nie zabierano głosu. 

 

Ad. pkt. 13. 

Interpelacje oraz zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował,  iż zgodnie z art. 21 ustawy o samorządzie 

powiatowym Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, który 

przekazuje je niezwłocznie staroście. Starosta, lub osoba przez niego wyznaczona, jest 

zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania 

interpelacji lub zapytania. 

 

W dyskusji udział wzięli:  
Radny Roman Wiśniewski (3’05’03),  

 

Ad. pkt. 14. 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W dyskusji udział wzięli:  
Radny Roman Wiśniewski (3’07’41),Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz (3’08’59), Przewodniczący 

Rady Powiatu  Bogdan Białas  (3’09’40), Radny Janusz Różański  (3’10’04), Wicestarosta Wałecki  Jolanta 

Wegner  (3’13’09), Radny Janusz Różański  (3’14’22), Wicestarosta Wałecki  Jolanta Wegner,  Radny 

Janusz Różański  (3’14’29) Radny Janusz Różański  (3’22’02), 

 

 

Ad. pkt. 15. 

Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu  o godzinie 15.24 

zamknął obrady XVII Sesji Rady Powiatu w Wałczu VI kadencji. 

 

* - Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowią załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 -    Załączniki do  wglądu na Samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

          

                                                   /-/ Bogdan Białas    

                      

 

Protokołowała:      

Inspektor ds. obsługi  Rady Powiatu  

 

          /-/    Kinga Kanduła          

 


